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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Dél-somogyi Tiborcok panasza" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A  dél-somogyi  körzet  ellenzéki  országgyűlési  képviselőjeként,  egy  aprófalvas  térség
lokálpatrióta  lakójaként  vallom azt,  hogy ezt  az  országot  ezer  éven át  a  magyar  falu,  a
magyar  vidék  tartotta  meg.  Ezért  szomorúan  tapasztalom,  ha  olyan  jelenséggel  kerülök
szembe, ami a vidék megtartóképességét, a magyar megmaradást nehezíti. Szeretném önnek
közvetíteni egy dél-somogyi falusi polgár panaszát, a hozzám eljuttatott levelét.
 
„Tisztelt Képviselő úr! Én egy olyan problémával keresem önt, ami engem és nagyon sok
falusi  embert  érint.  Belterületen  kb.  0,4  hektár  földön  gazdálkodom,  amit  burgonyával
vetettem  el.  Sajnálatos  módon  a  termés  nagyjából  80  százalékát  szarvasok  és  őzek
tönkretették. Megkerestem a helyi vadásztársaságot a panaszommal. Azt a választ kaptam,
hogy belterületre nem jár vadkár, és kerítsem be a földem. Közmunkán dolgozok és ekkora
terület  bekerítésére  nem tudok  félretenni  annyi  pénzt.  Ezért  kértem őket,  hogy  legalább
oszlopokkal segítsenek, a drótkerítést pedig valahogy megvásárolom magam. Ők erre azt
mondták, nem áll szándékukba segítséget nyújtani. Sajnos, sok falusinak ez gondot okoz,
mert nincs elég pénzük a kerítésre. Véleményem szerint sokan pont ezért nem is művelik a
földjeiket. Szembeszállni nem mernek, mert gazdag a vadásztársaság elnöke, s ahol a pénz,
ott a hatalom - szokás mondani. Külterületre jár a vadkár, akkor belterületre miért nem jár?
Azt mondják, a falvakat fel akarja zárkóztatni az állam. Kérdem én, a kis emberek hogyan
tudjanak termelni? Miért nem védi a törvény és a jog a kisembereket, a falusi kistermelőket?
A jelenlegi helyzetben félnek a falusiak termelni, mert nincs értelme.”
 



 
 
Tisztelettel kérdezem tehát, hogy milyen konkrét és konstruktív megoldást tudnak javasolni
az ilyen dolgozni akaró embereknek?
 
Várom érdemi válaszát!
 
Budapest, 2021. augusztus 02.

Tisztelettel,
 

Ander Balázs
országgyűlési képviselő
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